
Referat, bestyrelsesmøde onsdag d. 27. april 2023, Rudkøbing Sejlklub 

 

Til stede: Hele bestyrelsen 

 

Dagsorden: 

1. Bestyrelsen værdisæt (3-5 stk) 

2. Målsætninger i bestyrelsen 

3. Dåb af ribbåd 

4. Salg af stole 

5. Familiedag – lørdag d. 10. juni 

6. Evt. 

 

Konstituering af ny bestyrelse: 

Formand: Henrik Duelund 

Næstformand: Arne Nielsen 

Sekretær: Carsten Rømer 

Bestyrelsesmedlem: Rasmus Budde Jensen 

Bestyrelsesmedlem: Sten Hansen 

Bestyrelsesmedlem: Bent Bødker 

Bestyrelsesmedlem: Jens Koch 

Ungdomsleder: Henrik Duelund 

Suppleant 1: Finn Lockenwitz 

Suppleant 2: Bjarke Breyt 

 

Pkt. 01 

Formanden ønskede at hvert bestyrelsesmedlem overvejede et værdisæt til næste møde. 

 

Pkt. 02 

- Mere info på hjemmeside: hjemmesiden skal være så vidt muligt være opdateret og være 

den primære indgang til sejlklubben for information. Herudover må info selvfølgelig også 

ligge på bl.a. facebook siden. 

- Samarbejde med søspejderne kunne være en god mulighed. 

 

 



Pkt. 03 

Den nye rib skal døbes mandag d. 15. maj kl. 17.00. Henrik har spurgt Betina fra Fynske Bank om 

hun kan deltage ifm. billede m.v. Aftenen sluttes af med grill af pølser. 

 

Pkt. 04 

Henrik har haft kontakt med opkøber i Langeskov. Han er ikke interesseret i at købe vores gamle 

borde og stole. Jens har evt. en køber til noget af det. Pris sættes til 500 kr. pr. sæt á 1 bord + 6 

stole. Inden det annonceres på nettet vil Carsten sende en mail ud til medlemmerne således at disse 

får mulighed for at købe først. Det der ikke bliver solgt til evt. medlemmer sættes til salg på 

facebook. 

 

Pkt 05 

Familedag bliver 10. juni kl. 11-16. Klubben agter at deltage. Der er et møde i roklubben d. 22. maj. 

Her deltager Arne og Rasmus. Vi skal have 4-5 personer fra klubben til at deltage d. 10. juni. 

Ungdomsafdelingen bliver spurgt. 

 

Pkt. 06 

Mht. evt. klubmapper, papirer m.m. hos tidligere formand, Finn Birger: Carsten har sendt e-mail til 

Finn, men endnu ikke fået svar. Jens vil køre forbi Finn og få evt. mapper med. 

 

Mht. gamle regnskaber på loftet der er ældre end 5 år: Kan disse smides ud? Bestyrelsen er i tvivl 

om dette. Arne spørger Torben Tranberg til råds om der er regler herfor. 

 

Mht. klubstander: Det blev besluttet at beholde en pris på 50 kr. pr. styk. Dog vil vi arbejde videre 

med ideen om en gratis ”100 år jubilæums stander”. 

 

Dato for næste bestyrelsesmøde: onsdag d. 7. juni 2023 

 

 
______________________________________ 

Referat: Carsten Rømer, 9. majl 2023 


